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Abstract (en)
[origin: US2022167715A1] A clasp for a wristlet, the clasp including at least one set of four arms hinged with respect to each other so that the clasp
can pass from a first position, referred to as the deployed position, wherein the arms are oriented radially towards the outside of the wristlet, to a
second position, referred to as the closed position, wherein the arms are folded against each other so as to be placed under the wristlet, this set of
four hinged arms including two sets of compasses formed by two arms joined by a hinge, the free end of the arms being mounted pivotally, on a first
and on a second part of the wristlet.

Abstract (fr)
L'invention se rapporte à un fermoir pour bracelet comprenant au moins un ensemble de quatre branches articulées les unes par rapport aux autres
de manière que le fermoir puisse passer d'une première position, dite position déployée, dans laquelle les branches sont orientées radialement
vers l'extérieur du bracelet, vers une deuxième position, dite position fermée, dans laquelle les branches sont repliées les unes contre les autres de
manière à être placés sous le bracelet, ledit ensemble de quatre branches articulés comprenant deux compas formés de deux branches jointes par
une articulation, l'extrémité libre des branches étant montée de manière pivotante, à un premier et à un deuxième brin du bracelet.
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